



# PN1



We learnt how to play drums and it was fun playing with friends!  
咚！咚！咚！我們的打鼓聲是不是很響亮呢？



Practising a dragon dance for our CNY celebration.

舞龍舞獅年利 小加市無俗無！



Pretending to be animals!  
你能猜到我們在扮演甚麼動物嗎？



We're little drivers driving different vehicles.  
嘩嘩！巴士到站了。

## Class News 我們的近況:

- \*Children dressed in Chinese costumes and celebrated Chinese New Year festival with their family and friends at the PTPS Open Day on Jan 24th.
- \* Thanks to all parents who participated in our Open Day.
- \* Children who were born in the month of January and February celebrated their birthday along with their friends and the theme was 'My Favourite Disney Character'. Children dressed up according to the theme.
- \* Wishing a very Happy Birthday to LEE Yuk-chun, TANG Kaius Ryker and YU Hoi-ye.

## Teacher's Corner 老師的話:

It's the 2nd semester. It's a pleasure to see the children growing and maturing. Now we can see children progressing; they can express their needs and call their friends by name as well as enjoying playing together with them. Children enjoyed the 'Animal' theme by sharing and playing with different animal toys. They also loved the pretend play in their favourite theme 'Transportation'.  
Wishing you all a very happy Year of the Snake.

Ms. Pari



Look, we can crumple paper and stick on our artwork!  
看看我們的熱氣球！



We are practising for Chinese New Year!  
咚咚撐，咚咚撐！一起舞龍吧！



We are exploring 'float and sink'!  
我們在看看紙船是浮還是沉！



Our teacher is teaching us about different modes of transport!  
老師正在教導我們不同的交通工具！

## Class News 我們的近況:

- We celebrated our 3<sup>rd</sup> birthday party on 21<sup>st</sup> February. PN2 Birthday Stars are:  
AU YEUNG Choi-chi, CHAN Elena Tsz-yin, CHAN Yi-kiu Alma, CHAN Lok-chi, CHUNG Julian Matteo, NG Wai-chun Jaden, WONG Yik-ka, and WONG Yu-ting.
- Children are learning the concepts of 'float' and 'sink' by putting things in water. They showed their enthusiasm during the Chinese New Year theme and riding the tricycles was really fun. It's good to see children enjoying their school life and looking forward to learning new things.

## Teacher's Corner 老師的話:

Children are in the 2<sup>nd</sup> term of school and PN2 are showing more maturity in terms of talking, making friends, responding to the teachers and are definitely more active. Most of the children have started talking in sentences and they ask many 'Why?' questions now. I would like to thank all the parents for their support and believing in our teaching approach.

Ms. Sonali



We are printing an orange pattern with orange paint.  
我們正在把橙的圖案印上橙色的顏料。



Banana boats are really delicious!  
香蕉船真好吃!



"I love my mum and dad."  
媽媽和爸爸，送給你們一顆心，我愛你們!



Look! The bananas are ripe, let's pick them from the tree to eat.  
你看! 香蕉熟了, 快把它摘下來吃吧!

## Class News 我們的近況:

- 為慶祝農曆新年的來臨, 我們在1月24日舉行新年慶祝活動, 小朋友們都穿著漂亮的華服回校進行了不同有關新年的遊戲及認識中華文化, 真開心!
- 我們在主題「做個健康好寶寶」裡進行了「香蕉」專題活動, 與老師一起深入認識了香蕉的知識, 例如: 香蕉的結構、外形和生長過程等, 更認識了不同健康的食物, 例如蔬菜和水果等, 亦學習了不應偏食和要均衡飲食的態度。
- 在2月, 我們進行了「我住在香港」的主題, 小朋友們透過本主題認識了自己的家庭成員、自己居住的地方和家裡的不同房間等。

1、2月的生日之星有:

☺高熙雯 ☺施靖遙 ☺徐子喬 ☺吳玥澂

祝你們生日快樂!

## Teacher's Corner 老師的話:

新年假期後, 老師很開心看見小朋友又長大了, 各方面都進步不少, 不論在知識、技能、情緒及社交等, 各方面都有明顯的進步。在課堂中, 我看到你們認真和積極的學習態度, 讓我感到欣慰。往後的日子, 老師希望你們能繼續努力, 更勇於表達自己的想法和克服挑戰, 老師亦會在身邊支持你們, 期待與你們繼續創造美好的回憶!

Ms. Pinky



# N2



This is our first time to have outdoor physical activity time.  
我們第一次一同到戶外進行體能活動呢！



We are learning to use drums to accompany songs.  
我們在學習用鼓為歌曲作伴奏。



We are making banana pancakes.  
我們正在製作香蕉班戟。



This is the banana tree we made together.  
這是我們合力製作的香蕉樹。

## Class News 我們的近況:

- 為慶祝農曆新年，小朋友於1月24日都穿著漂亮的新年服飾與爸媽回校參與「親子新年慶祝會暨學校開放日」，當日有各式各樣的攤位活動，例如：射箭體驗、投壺遊戲、手工活動等。小朋友在當中感受到濃厚的節日氣氛！
- 在主題「做個健康好寶寶」裡，小朋友透過親身觀察、觸摸和品嚐，認識了不同款式的水果，並深入了解香蕉的特徵、生長環境與生長過程。在「香港是我家」的主題，小朋友向老師介紹家中的成員，更從中認識到家居中各設備與電器的名稱及功用。

1、2月的生日之星有:

☺梁希猷 ☺張上恩 ☺陳圓太 ☺陸弦

Happy Birthday to all of you!

## Teacher's Corner 老師的話:

新年假期後，小朋友都成長了不少。現在小朋友每天回校都滔滔不絕地分享日常所發生的事，縱使是瑣碎的，但我們都非常喜歡與你們聊天！更高興的是，你們逐漸能自行完成各種任務，即使未必能成功，也願意努力嘗試，真的非常欣賞你們呢！

上學期我們都一同進行了各式各樣的活動，轉眼便迎來新的學期，讓我們繼續一同學習、經歷與成長，好好享受餘下的N班生活吧！

Ms Kayla



We are building blocks as high as we can.  
我們正在搭建積木。



Our favourite rainbow parachute!  
我們最愛玩彩虹傘！



Choo Choo... The train is coming.  
轟隆轟隆，火車來了。



We found the Chinese artefacts in the ball pit.  
我們在波波池裡發現了中國文物。

## Class News 我們的近況:

- 24<sup>th</sup> January was our Lunar New Year Celebration, parents and children alike participated in various booth games.
- On 21<sup>st</sup> February, we had our 'Pokémon' Birthday Party, the children wore Pokémon costumes and had lots of fun!

The birthday stars of Jan & Feb are  
☺ CHENG Sze-yan ☺ ZHU Shihao

Happy Birthday to you all!

## Teacher's Corner 老師的話:

I am so proud of how much you have improved and grown after the Chinese New Year holiday! Your willingness to share your stories with me brings me so much joy, and I love listening to all the wonderful things happening in your lives. As we move forward, continue to be happy and shine brightly. Let's keep exploring and learning together in the months ahead!

Ms. Venus

# LK1



Touching the vegetables is a fun experience.  
不同的蔬菜，有不同的觸感，很特別啊!



We are shopping in Fusion.  
與同伴們一起到超級市場購物。



Happy Birthday to our friends.  
Pika Pika 生日快樂!



Hong Kong Snacks are tasty.  
我們的茶點有魚蛋、燒賣及腸粉。

## Class News 我們的近況:

- 1月17日的活動主題是「Together We Can」，我們在這天進行了很多合作性的遊戲，讓我們知道合作的重要。
- 1月24日是新年慶祝會，當日有不同中國傳統的活動，如踩高蹺、扯鈴等。
- 在這兩個月內，我們在《做個健康好寶寶》主題時，到超級市場購買食物，在《我住在香港》這個主題，我們合作運用紙盒、紙筒等物料，製作一個社區。
- 1、2月的生日之星有陳芯俞、郭奕熙和林伊彤。

## Teacher's Corner 老師的話:

第一個學期完結了，你們各方面都進步了不少，能與同伴和睦相處，樂融融，真溫馨啊！，課堂外的時間亦會時常與自己友好的同伴一起玩玩具、閱讀圖書，分享假期時與家人到哪裡遊玩。

在《我住在香港》的主題內，你們能告訴我與爸爸媽媽曾經去過不同的景點遊覽香港的景色，亦記得各名稱，欣賞你們有用心記著。

Ms. Chelsea



# LK2



This strawberry is mouldy. Please do not eat it!  
這個士多啤梨發霉了，千萬不能進食！



The New Year is approaching, so let's learn how to perform a little lion dance.

新年快來了，我們來學做一隻小舞獅。



Please help me heal my broken heart.

請幫幫我修補破碎的心。



Now it's your turn. Please connect the hula hoop.

到你了，要把呼拉圈接好喔。

## Class News 我們的近況:

- 本園在 1-2 月，舉行了不少的特別活動，如農曆新年派對暨開放日、生日派對、情人節活動等，小朋友都十分投入不同的活動，並在遊戲中增進了友誼。
- 在 1 月「做個健康好寶寶」主題中，幼兒認識了食物的不同種類及分辨健康與不健康的食物，我們亦到超級市場進行購物活動，購買健康的食物。
- 在 2 月「我住在香港」主題中，幼兒認識了不同的香港景點，他們亦能分享在假日時會和家人去什麼地方遊玩。此外，我們亦進行了校外活動「深井睇真啲」，透過遊蹤的方式讓幼兒加深對深井社區設施的認識。

1、2 月的生日之星有:

☺ 陳樂軒      ☺ 李星宇      ☺ 丁子游

Happy Birthday to all of you!

## Teacher's Corner 老師的話:

轉眼間我們已相處了一個學期，LK2 小朋友之間的互動關係越來越好，在不同的活動中，他們懂得互相合作，亦漸漸學懂照顧身邊的朋友。而在學習方面，非常欣賞小朋友的專注及記憶力有所提升，在老師的提醒後帶回不同的物料製作合作圖工「深井小社區」，要繼續加油喔！

Ms Frances



# LK3



We are enjoying playing a 'Food Board' game.  
我們正享受著玩“食物板”遊戲。



Let's compete the race together.  
讓我們一起比賽吧。



Look we are peeling tangerines.  
看，我們正在剝橘子。



Are you ready to watch us play the drums?  
你準備好看我們打鼓了嗎？

## Class News 我們的近況:

In the past two months, children have learned about the food pyramid and the attractions of Hong Kong. They were able to draw pictures of Hong Kong buildings on their sketch paper. Children also enjoyed the trip to the supermarket. Children experienced and showed enthusiasm for the cooking lesson. We also celebrated with the birthday stars of January and February. Happy Birthday to both of you!

**Birthday Stars of January:**

© NG Cheuk-tung ☺ CHENG Hau-yuet

## Teacher's Corner 老師的話:

LK3 has been working very hard on writing the English letters. Knowing that kids have been travelling to various Hong Kong attractions after learning about them was a really positive development. It is wonderful seeing that you are all enjoying learning through different experiences. I am very happy to see how wonderfully you all get along with one another. Now that the first term is over, I want to make more memories with LK3 in the upcoming second term!

Ms. Aqsa





# LK4



Let me go shopping. But what should I buy?  
我去購物了，但買什麼好呢？



Come! Watch our Chinese New Year Performance.  
來！觀賞我們的舞龍舞獅表演。



Together is the place to be in LK4.  
我們在一起就是 LK4。



Look at our delicious fruit pizza!  
看看我們美味的水果薄餅！

## Class News 我們的近況:

In the previous month, children have learned about healthy food and are currently learning about Hong Kong attractions. They were able to share and talk about healthy and unhealthy foods enthusiastically as well as draw the attractions of Hong Kong on their scratch sketch paper. Hence, children enormously enjoyed shopping for healthy foods during their visit to the supermarket on 15<sup>th</sup> January. Additionally, children celebrated Lunar New on 24<sup>th</sup> January.

The birthday stars of Jan & Feb are:

CHAN Hei-yeung, CHAN Shun-yat Jake, MIU Yuet-sum Tara, KIM

Davi

## Teacher's Corner 老師的話:

Our 1<sup>st</sup> semester concludes, and children are making remarkable progress in their academic and personal development. LK4 has demonstrated impressive progress in independently mastering the writing of English letters. It is delightful to witness the children exchanging experiences about Hong Kong's attractions and the places they have explored with their families. With the first term behind us, I eagerly anticipate creating many more cherished memories with LK4 in the coming months of the academic year.

Ms. Sohana



# UK1



Let's shoot the unhealthy food!  
一起射不健康的食物吧！



Let's move faster to win the game. Hip, hip Hurray!  
我要最先贏得比賽，加油！



We love painting activities.  
我們都喜歡進行水彩畫活動。



Look, we can use the knife to cut the sausages.  
看一看，我們可以自己用刀來切香腸。

## Class News 我們的近況：

- ✧ On 13<sup>th</sup> February, we went to Hong Kong Disneyland for our graduation trip and it was so much fun! What an unforgettable experience it was.
- ✧ On 17<sup>th</sup> February, UK children had the unique opportunity to go to the Chinese restaurant to have a Dim-Sum experience. They learned how to wash their cups and chopsticks at the table and ate all of the delicious food.

Happy Birthday to our January birthday star! © TANG Ho-ying

## Teacher's Corner 老師的話：

UK1 has worked hard over the past few months and everyone has made progress in their reading and writing skills! They've gradually learned to share happiness and joy with their friends. Seeing how delightfully you all worked together makes me very proud of you. I hope to create even more fantastic memories with UK1 in the second term!

Ms. Lisa



# UK2



Together We Can!

團結就是力量!



'Cheers!!!'

「飲杯!!!」



Our first graduation activity – 'Disney Grad Day'

我們第一個畢業活動—迪士尼畢業日



We made rice dumplings together.

在元宵節我們一起製作湯圓。

## Class News 我們的近況:

這兩個月內，幼兒都參加了不少特別活動，例如新年慶祝會、迪士尼畢業日、茶樓文化體驗日等，老師和 UK2 小朋友都十分享受，一起創造了很多難忘的回憶。

在「做個健康好寶寶」的主題中，幼兒透過各式各樣的遊戲學習食物金字塔、食物來源和均衡飲食的重要性等。而在「香港是我家」的主題中，幼兒從故事中學學習香港的名勝和特色，更認識到香港的錢幣。

1、2月的生日之星:

🍰 許芷滢 🍰 唐沛晨 🍰 TANDON Kabeer

\生日快樂/

## Teacher's Corner 老師的話:

開學至今已六個月了，不知不覺間 UK2 小朋友也悄悄的長大了。真的很高興可以見證他們的成長，小朋友們變得更加自信、積極和獨立，能夠自己完成課業，也懂得與同伴進行分享。

在未來的日子，期待看到小朋友們展現更精彩的表現，老師也會繼續陪伴你們的成長。加油~

Ms. Janice



Let's make fried rice together, delicious!  
我們一起製作炒飯，好味道！



We used different parts of our body to move the balloon to its destination.  
我們運用不同的身體部位把汽球移到目的地。



Hurray! Pull me over here! Landed safely!  
快快把我拉過來！安全落地！



I need to quickly buy some vegetables for the chef to cook.  
我要趕快買蔬菜給廚師烹調。

## Class News 我們的近況:

- ✧ 在這兩個月中，我們舉行了很多特別活動，包括新年活動、開放日和迪士尼畢業典禮等等。在一月份，我們進行了遊戲模式活動教學，幼兒從遊戲中認識了原型食和加工食物，亦認識了食物標籤等等。
- ✧ 在二月十三日，我們一同出席迪士尼畢業活動，與米奇老鼠一起拍攝團體畢業相，還與老師一起玩機動遊戲。
- ✧ 一月和二月共有五位小朋友，包括：賜晴、思濼、卓桐、遠楓和陳曦。在此祝 你們生日快樂！幸福快樂！

## Teacher's Corner 老師的話:

霎眼間上學期已結束，能看見幼兒不斷地進步和成長感到很欣慰！不論在表達能力和書寫能力都有所進步，看見幼兒遇到困難亦嘗試解決問題，有些同伴更會主動協助，希望在下學期幼兒都能繼續快樂地健康成長！

Ms Mira



# UK4



Happy Chinese New Year!

祝大家新年快樂!



We made yummy fried rice by ourselves.

我們製作的炒飯真好吃。



Do you know the sugar content of this food?

你知道這盒餅乾的糖份含量是多少嗎?



Yeah! We love Disneyland!

我們都很喜歡到迪士尼樂園遊玩。

## Class News 我們的近況:

一月份舉行了新年慶祝會暨開放日，當天小朋友和家長一起參與了各種攤位遊戲，在充滿中華文化的節日下渡過愉快的時光。

而在二月份「香港是我家」的主題中，UK4小朋友一同到茶樓喝茶和吃點心，體驗傳統飲食文化。透過故事教學，小朋友亦認識了香港不同的景點及貨幣面值。2月13日，我們一起到迪士尼樂園與米奇合照，亦一起玩不同的機動遊戲，當天大家都感到非常開心和難忘。

1、2月的生日之星:

🍰 洪梓桐 🍰 梁洛心 🍰 黃芋豫

\生日快樂/

## Teacher's Corner 老師的話:

這半年來，我看到UK4小朋友有顯著的進步和成長，無論是在課堂參與或是知識掌握方面，這讓我都感到十分高興與欣慰。

隨著下學期的到來，老師都期待著幼兒繼續保持對學習的熱誠，繼續不斷探索、突破自我，繼續快樂地成長。我會一直支持你們!

Ms. Janice

# Language Corner ~ English

PN

N



LK

UK

**PN** language lessons have been such a lot of fun! In the 'Colourful World' theme children learnt about all the colours in a rainbow through singing and stories. During the 'Christmas' theme everyone enjoyed decorating a tree and building a snowman whilst singing lots of songs and learning lots of new words.

**N** classes have been learning that as well as names, all the letters of the alphabet also make a sound. Ask your child(ren) if they can sing any of the interactive Jolly Songs they have been learning on a weekly basis. 'A, a, a, ants on your arm' or 'We are clicking castanets, c, c, c' are very jolly!

**LK** classes have been learning more about letter formation and size and their classwork and homework writing activities are showing great progress and development every week. Well done & keep it up!

**UK** classes have been practising blending consonants together for beginning and ending sounds in words and have also been introduced to the concept of 'digraphs' where 2 letters join together to make a new sound. Learning these new skills will enable children to enhance their reading and spelling capabilities as well as expand their vocabulary knowledge and conversational skills. Keep it up!

**Merry Christmas and a Happy New Year from Ms Anna & Mr Jojo** 🎄🎅

# 普通話園地 (Putonghua)

## Teacher's Corner

### 老師的話

小朋友對學習普通話總是充滿熱情，經常展現燦爛及爽朗的笑容。詞彙量在不斷地增加，表達自己的想法及回答問題越來越清晰。

郭老師



## PE

## Teacher's Corner

### 老師的話

蛇年到了!!!祝各位新一年百病不侵，身體健康，小朋友都學業進步，開開心心！我地亦利用新年原素玩了很多好玩的遊戲活動！

Mr. Kalian

